
Protok61 Nr X120ll 

z Sesji Rady Miejskiej w Toszku , kt6ra 


odbyla si~ 29 czerwca 2011 r.o godz. 17.00 


Porz~dek obrad , lisla obecnosci radnych i soltys6w stanowi~ zalaccznik do protokolu. 
Otwarcia Sesji dokonal Przewodnicz~cy Rady Miejskiej w Toszku Pan Ireneusz Kokoszka , 
kt6ry przewodniczyl obradom. 
Pan Kokoszka powital zebranych i poinformowal, ze zgodnie z art.14 ustawy z dnia 8 marca 
1990 r. 0 samorzacdzie gminnym ! Dz. U z 2001 r. Nr 142 , pOZ. 159 1 z pMn.zm.! na Sesji obecnych 
jest 12 radnych , zatem Sesja jest prawomocna do podejmowania uchwal . 
Nieobecni radni na Sesji : 
I.Andrzej Morciniec 
2.Jan Sopala 
3.KrzysztofBartnicki - spMniony 
W obradach Sesji udzial brali : 
I.Burmistrz Toszka 
2.Z-ca Burmistrza 
3 .Kandydat na Skarbnika Gminy 
4. Sekretarz Gminy 
5.Radca Prawny 
6.P.o G16wnego Ksi<;;gowego 
7.Prezes REMONDIS 
8.P.0 Kierownika ZOPO 
9.Kierownik referatu IKP 

Pan Grzegorz Kupczyk 
Pani Zdzislawa Mrozek 
Pan Artur Krawczyk 
Pani Malgorzata Por~bska 
Pan Andrzej Malski 
Pani Renata Lubiarz 
Pan Herbert Karlowski 
Pani Cecylia CieSlik 
Pan Bernard Cebula 

1O.Dyrektor Gimnazjum - radny Rady Powiatu - Pan Mariusz Podbrozny 
11.Dyrektor SP w Toszku 

12.Dyrektor SP w Paczynie 

13.Dyrektor SP w Pniowie 

14.Dyrektor SP w Kotulinie 

15.Radny Rady Po wiatu 

\6 .Radny Rady Powiatu 

17.Mieszkancy Gminy 

18.Protokolant 


Ad.2 

W uzupelnieniu porzqdku 0 brad: 


Pani Lidia Skowron Rittau 
Pan Bogdan Dutkiewicz 
Pani Elzbieta Wojcik 
Pani Anna Pawlowska 
Pan Andrzej Kurek 
Pan Mariusz Poloczek 

Pani Dorota Piecha 

- Burmistrz Toszka wniosl 0 uzupelnienie w pkt 10 : 
- projektu uchwaly w sprawie : nadania Statutu Zespolowi Obslugi Placowek Oswiatowych 
- projektu uchwaly w sprawie : powolania Skarbnika Gminy Toszek 
- projektLl uchwaly w sprawie : wydawania gminnej gazety samorz~dowej pod nazwac"Po troszku 

o Toszku" 

- osiem projektow uchwal w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 20 11 
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- Przewodnicz'\.cy Rady Miejskiej wni6s! 0 uzupelnienie porz'\.dku obrad w pkt. 12 0 : 
przeglosowanie wniosku Komisji stalych Rady Miejskiej w sprawie : zlecenia Komisji 
Rewizyjnej kontroli prawidlowosci wykonania inwestycj i pn. Budowa szalni dla Klubu 
Sportowego "Zamkowiec" 

za przyj~ciem IIZllpelllien glosowalo 11 radllych 
przeciw 1 radlly 
wstrzymalo sif od glostt 0 
Wi~kszosci'\. glos6w proponowane uzupelnienia porz<\.dku obrad zostal y przyj~te. 

Ad.3 

Przewodnicz<\.cy Rady podda! pod glosowanie : przyj"cie porz¥iku obrad wraz z uzupelnieniami : 

za przyjf{ciem glosowalo J J radllych 
przeciw 1 ratlllY 
wstrzymalo sif od glosll 0 

Porz<\.dek obrad zostal przyjl'ty wi"kszosci2t g!os6w. 

Ad.4 
Radni nie wnid li uwag do protokolu z ostatniej Sesji 
za przyk ciem protokolll glosowalo J2 radllyclt 
przeciw 0 
wslrzylllal0 sil{ od gloStt 0 
Protok61 zoslal przyj«ty jednoglosnie. 

Ad.S - Interpelacje i zapytania radnych : 
1.Radny Adam Konieczny zwr6c il si« z pytaniem : ezy znane s'\..i uz koszty wyci«eia drzewa 

w Sarnowie ? Radny podkrdlil , ze w trakcie burzy ezy opad6w lami<\. si" konary stwarzaj'\.c 
zagrozenie dla mieszkanc6w 

2.Radny Eugeniusz Kuc wni6s1 interpelacje w sprawie : 
aJ dw6ch lamp zasloni«tych przez drzewa orazjednej lampy do Llzupelnienia przy uliey 

G6rnosl2tskiej i Dworcowej .Radny zwr6cil sil' 0 odsloni"cie lamp poprzez przycil'cie 
lub wyci«cie drzew 

bl po!atania dziur na ul. G6rnosl'1skiej ,aby tak wygl'\.dalajak drogi w Kotulinie 
cl postawienia pojemnik6w do selektywnej zbi6rki odpad6w na zbiegu ulic Dworeowej 

i Bocznej oraz dodatkowych trzeeh koszy na smieci 
3.Radny Tadeusz Inglot poinformowal, ze w projekeie statutu ZOPO jest duzo niejasnosci. 

Nie rna dokladnego zapisu co kto robi i za co odpowiada, kto przyjmuJe przyjmuje teczki 
pracownicze? Statut powinien jeszcze raz byc konsultowany przy udziale pracownik6w 
szkoly oraz ZOPO 
Ponadto w imieniu pracownik6w obslugi szk61 zapytal : czy to juz koniec ei«c w oswiaeie 
i ezy praeownicy , kt6rzy pozostali na okrojonych etatach mog'\. bye pewni pracy ? 

4.Radny Krystian Cedzich poinformowal 0 uszkodzonym mostku na drodze krajowej i zapytal : ezy 
droga wojew6dzka od przejazdu kolejowego w kierunku Boguszyc b«dzie remontowana ? 
Ponadto zwr6ci! si« z pytaniem : ezy zostalo skierowane pismo do WZIR-u w sprawie braku 
przepustowosci potoku ? 

S.Radny Konopka poinformowal , ze z Ageneji wp!ynie 100.000 zl dofinansowania do 
budynku w Paezynie - za kilka dni bydzie potwierdzenie 

6.Radny Marcin Kwasniok podkreslil koniecznosc ustawienia znaku z oznakowaniem 
nazwy miejscowosci / dot. Pniowa ( na drodze Gliwice - PoznaIi.Radny dodal , ole na 
drodze powiatowej taki znak jest ustawiony 

http:Przewodnicz<\.cy
http:Przewodnicz'\.cy
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7.Radny Tadeusz Kobiernik : 
aJ zapytal czy jest mozliwose postawienia kontener6w do selektywnej zbi6rki odpadow 


po prawej stronie ul. Wilkowickiej kolo osiedla domk6w jednorodzinnyeh / np . na 

rogu kolo transformatora / 


b/ zwr6cil s i~ 0 zainstalowanie wi«kszej ilosei kubl6w na smieci na mieSeie z 

uwzgll(dnieniem ehodnika w kierunku Biedronki 


8.Radny Ireneusz Kokoszka wni6s1 interpelaej« dotycz~e~nie skonczonej naprawy 
przelomow zimowych na drogaeh powiatowych , np. na ul. Kolejowej s~ 15 em dziury 

Ad.6 
Na obrady Sesji przybyl radny Krzysztof Bartnieki . W glosowaniu b«dzie bralo udzial 13 radnych .. 

I.Pan Wroblewski: 

- zapytal : ezy potrzebny jest znak ograniczenia pr,<dkosci przy uLDwo:cowej i 

G6rnosl~skiej 

- poinformowal 0 dw6ch usehni,<tych akacjach na wysokosci posesji PJagodzinskich 
- odbylo sil( szkolenie na temat funduszy wyszehradzkieh - ezy kloS z Urz,<du bral udzial w tym 

szkoleniu ? ezy zlozono wnioski 0 pozyskanie srodk6w z tych funduszy ? 
- ezy aktualnie s~ zlozone jakie,; wnioski 0 srodki pomocowe - jezeli tak to jakie ? 
- Pani V-ce Bmmistrz na ostatniej Sesji przedstawila stan rodzinny i maj~tkowy - ezy moze 

poinformowac r6wniez 0 os i~ni ,<eiaeh i doswiadezeniach w pozyskiwaniu srodk6w z funduszy ? 
- ponownie zwr6cil sic< 0 rozwazenie moZliwosci zr6wnania bonifikaty dot. wy kupu mieszkan 

komunalnyeh 
- ponoe rok przyszly to "Rok Lasu" - ezy w zwi~zku z tym szykowane s~jakies imprezy ezy 

atrakeje i ezy je zasponsorujeeie ? 
- ezy mozna skladac wnioski 0 doplat/( do wymiany piee6w na e:':ologiczne ? 

2.Pani Swi,<tek poinformowala 0 zlozonym wniosku 0 wi/(ksze mieszkanie . 
W odpowiedzi otrzymala pismo , w kt6rym poinformowano , Ze mieszkanie zostanie przyznane 
po zwolnieniu 10kalu.Co oznaeza ta tresc ? Jak dlugo trzeba bc<dzie jeszcze czekac? W mieszkaniu 
s~ zarneldowane dwie osoby bez stosunku najmu , rachunki s~ oplaeane - pismo 0 


wymeldowanie do Urz/(du trafilo po dw6ch miesi~caeh / z Remondisu / 


3.Pan Kuczkowski : 
- w zwi ~zku z informacj~, ze Pani V-ce Burmistrz przeprowadzila sze:eg projektow unijnyeh 

zwroeil sil( 0 podanie jakie to projekty i ezego dotyezyl y ? 
- poinformowal 0 nieetycznym zaehowaniu praeownika Urz,<du - Pani Gminskiej , ktora nie 

wiadomo jakim prawem miala uwagi do wieszania przez niego ogloszenia. 
Ponadto zapytal : ezy to prawda , ze Pani GmiI1ska prowadzila kampani ,< wyborez~ Burmistrza 
i w zamian za to dostala stanowisko w Urz/(dzie ? 

Ad.7 
I.Soltys Cioehowiec Pan Ewald Laksa : 

- zwroeil si,< 0 informacj/( : ezy b,<dzie robiona droga do Boguszye ? 
- poinformowal 0 lez~cyeh na drodze odpadaeh oraz drucie z GUMITEXU i zwroeil si l( 0 

interwenej,< w tej sprawie 

- w zwi~zku z zagrozeniem spowodowanym przez jezdz~ee z nadmiern~ szybkoSci~ pojazdy 


w Cioehowicach - soltys zwroeil sil( 0 dodatkow~ interwencjl( na Policji 


http:10kalu.Co
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2.Soltys Pisarzowic Pani Regina CieSlik: 
- w zwi'lzku z tym , ze koszt I lampy solarowej to kwota 7.800 zl , a solectwo w swoim budzecie 

na ten cel posiada tylko 8.500 zl - czy istnieje mozl iwosc przyznania solectwu srodkow 
niewykorzystanych w roku ubieglym ? 

- zwr6cila si" 0 zwi~kszenie ilosci kontener6w na plastiki na terenie solectwa 

3.Soltys Pluzniczki Pan Jan Kotowski: 
- poinformowal , ze przydrozne drzewa i krzewy si ~ rozrastaj 'l - wystaj" na drog« , a brak 
pracownika do spraw spotecznie-uzytecznych powoduje to , ze solectwo nie rna mozliwosci ich 
usuni~c ia - zwrocil si« 0 pomoc w rozwi'tZaniu tej sprawy 

- w zwi'lzku z tym , ze PKS Strzelce Opolskie zawiesza kurs autobusu jezdz'lcego przez 
Pluzniczk« 0 godz. 9.20/ powrot 0 godz.I2.20 / zwrocil si~ 0 pomoc w umozliwieniu 
mieszkancom przemieszczania si~ 

4.Soltys Kotliszowic Pani Gertruda Musiol : 
- ponownie zwrocila si« 0 oznakowanie znakiem z nazw'l solectwa od strony Wilkowiczek 
- poinfo rmowala 0 Iikwidacj i kursu autobusu jezdz'lcego przez solectwo 0 godz. 8.30 - tym 

autobusem mieszkancy / a szczeg6lnie osoby starsze / najcz«sciej dojezdzaly do lekarza 
zwr6ci la si« 0 pomoc w rozwi"zaniu tego problemu 

5.Soltys Kotulina Pan Albert Osmanda : 
- zwr6cil si ~ 0 ustawienie kontenera na odpady wielkogabarytowe w solectwie 
- zwrocil si« 0 ustawienie znaku drogowego "Kotulin Skaly" 

Ad.S 

Burmistrz Toszka przedstawil sprawozdanie z pracy w okres ie od 26.05 . do 28.06.2011 r. 

Burmistrz poinformowal takze 0 wyjezdzie 13 dz.ieci na 5 dni do gminy partnerskiej Hohenau. 


Ad.9 

Zatwierdzenie do konsu]tacji staut6w ; 

- Solectw 

Przewodnicz"cy Rady poinformowal, ze w § 16 ust.3 : 

- Komisja oswiaty zaproponowala - 15 min 

- Komisja budzetowa zaproponowala - 30 min 

Przewodnicz'lcy poddal propozycje pod glosowanie : 

za 15 min glosowalo 8 radnych 

za 30 m;1l glosowalo 5 radllych 

W "''Yniku glosowania wi\,kszosci'l glos6w ustalono , ze JI tennin zebrania odb«dzie si« po uplywie 

15 min. 

Przewodnicz"cy Rad y poddal pod glosowanie przyj«cie zapis6w : 

- w § 16 ust. 3 : 

"Jezeli w wyznaczonym terminie w zebraniu wiejskim nie uczestniczy wymagana liczba 

mieszkanc6w uprawnionych do glosowania , zwoluj"cy Zebranie Wiejskie zarz'ldza odbycie 

nast«pnego po uplywie 15 min od pierwszego ustalonego term:nu w tym samym dniu , ajego 

rozstrzygni«cia s" wazne bez wzgl«du na liczb" uprawnionych do glosowania mieszkanc6w 

w nim udzial " 


- w § 38 : 
"I.Pierwsze zebranie nowo wybranej Rady Soleckiej zwoluje soltys w terminie do 30 dni od 

daty wyboru 

http:godz.I2.20
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2. W razie niemoznosci wykonania przez soltys a czynnosci , 0 kt6rych mowa w us!. 1 
spowodowanej przemijaj q.cymi okolicznosciami , pierwsze posiedzenie Rady Soleckiej zwoluje 
wyznaczony przez soltysa czlonek Rady Soleckiej 

3.Jezeli soltys nie dopelni obowiqzku , 0 kt6rym mowa w us!. 2 pielw sze posiedzenie Rady 
Soleckiej moze zwolac kazdy czlonek Rady Soleckiej 

4.W razie uporczywego uchylania sil( soltysa od wykonywania swoich obowiijZk6w zastosowanie 
maj<t przepisy § 39 " 

- w § 44 us!. 2 - obydwie Komisje Rady poparly zapis wg wersji II : 
"2.Fakt zlozenia sprawozdania musi znalezc potwierdzenie w protokole Zebrania Wiejskiego" 
za przyjl;'ciel1l w/w zapis6w glosowalo 11 radllycl! 
przeciw 0 
wstrZYl1lalo sil;' od gloSil 2 radllych 
Wil(kszosci<t glos6w zapisy zoslaly przyjl(te. 
Przewodnicz<tcy Rady poddal pod glosowanie : zatwierdzenia do konsultacji projekt6w uchwal w 
sprawie : uchwalenia statutu so lectwa : 
- Boguszyce - pow. solectwa 448,9314 ha ; 4 czlonk6w Rady Soleckiej 
za zatwierdzelliem glosowalo 13 radllYc/1 
przeciw 0 
wstrzymalo sil;' od glosu 0 
Wfw projekt zatwierdzono do konsultacji jednoglosnie 
- Ciochowice - pow. solectwa 439,851 3 ha ; 5 czlonk6w Rady Soleckiej 
za zatwierdzeniem glosowalo 13 radllych 
przeciw 0 
wstrzymalo si~ od glOSIl 0 
W/w projekt zatwierd zono do konsultacji jednoglosnie 
- Kotliszowice - pow. solectwa 860,6497 ha ; 5 czlonk6w Rady Soleckiej 
za zatwierdzelliem. g/osowalo' 13 radllycl! 
przeciw 0 
wstrzymalo sil;' od glOSIl 0 
W/w projekt zatwierd zono do konsul tacji jednoglosnie 
- Kotulin - pow. solectwa 1400,2699 ha ; 8 czlonk6w Rady Soleckiej 
Zll zatwierdzelliem glOSOWliio 13 radllych 
przeciw 0 
wstrzymalo si~ od gloSil 0 
W /w projekt zatwierdzono do konsultacji j ednoglosnie 
- Ligota Toszecka - pow. so lectwa447,6153 ha ; 3 czlonk6w Rady Soleckiej 
Zll zatwierdzelliel1l glosowalo 13 radnyclz 
przeciw 0 
wstrzymalo si~ od glOSIl 0 
W/w projekt zatwierdzono do konsultacji j ednoglosnie. 
- Paczyna - pow. solectwa 722,5641 ha ; 6 czlonk6w Rady Soleckiej 
za zatwierdzeniem glosowalo 13 radnycfl 
przeciw 0 
wstrzymllio sil;' od glOSIl 0 
W/w projelet zatwierdzono do konsultacji j ednoglosnie 
- Paczynka - pow. solectwa 290,9379 ha ; 2 czlonk6w Rady Soleckiej 
Z(l zatwierdzelliem glosowalo 13 rlldnycl! 
przeciw 0 
wstrzymalo sil;' od glos II 0 
W/w projekt zatwierdzono do konsultacji jednoglosnie 
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- Pawlowice - pow. solectwa 314,4075 ha ; 3 czlonkow Rady Soleckiej 
za zatwierdzeniem glosolValo 13 rad/lych 
przeciw 0 
wstrzymalo sire od glOSli 0 
W /w projekt zatwierdzono do konsultacjijednoglosnie. 
- Pisarzowice - pow. solectwa 916,8446 ha ; 3 czlonk6w Rady Soleckiej 
za zatwierdzeniem glosowalo 13 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo sire od glosll 0 
W/w projekt zatwierdzono do konsultacji jednoglosnie 
- Pluzniczka - pow. solectwa 435,4719 ha ; 4 czlonk6w Rady Soleckiej 
za zahvierdzeniem glosowalo 13 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo sire od glOSll 0 
W /w projekt zatwierdzono do konsultacji jednoglosnie . 
- Pni6w - pow. solectwa 921,0731 ha ; 6 czlonk6w Rady Soleckiej 
za zatwierdzeniem glosolValo 13 radllych 
przeciw 0 
wstrzymaio si", od giosu 0 
W/w projekt zatwierdzono do konsultacjijednoglosnie. 
- Proboszczowice - pow. solectwa 949,4785 ha ; 3 czlonk6w Rady Soleckiej 
za zahvierdzeniem giosowalo 13 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo sire od glOSli 0 
W /w projekt zatwierdzono do konsultacjijednoglosnie. 
- Sarn6w - pow. sotectwa 536,0559 ha ; 4 czlonk6w Rady Soleckiej 
za zatwierdzeniem glosowalo 13 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo sire od gloSll 0 
W/w projekt zatwierdzono do konsultacji jednoglosnie . 
- Wilkowiczki - pow. solectwa 372,9555 ha ; 4 czlonk6w Rady Soleckiej 
za zatwierdzeniem glosowalo 13 rad/lych 
przeciw 0 
wstrzymalo sire od glOSll 0 
W /w projekt zatwierdzono do konsultacji jednoglosnie. 
Zatwierdzenia do konsultacj i statutu Osiedla Oracze : 
Przewodnicz'lcy poinformowal , ze w § 16 ust.3 : 
- Komisja oswiaty zaproponowala - 15 min 
- Komisja budzetowa zaproponowala - 30 min 
Przewodnicz'lcy poddal propozycje pod glosowanie : 
za 15 min glosowalo 8 radnych 
za 30 min giosowalo 4 radllych 
wstrzymal si", od g/OSll J radllY 
W wyniku glosowania wi«kszosci 'l glos6w uSlalono , z.e 11 termin zebrania odb«dzie si« po uplywie 
15 min. 
Przewodnicz'lcy Rady poddat pod glosowanie przyj,<cie zapis6w : 
-w§ 16ust.3 
" Jezeli w wyznaczonym termnie w zebraniu nie uczestniczy wymagana Ii czba mieszkanc6w 

uprawnionych do glosowania , zwoluj'tcy Ogolne Zebranie Mieszkal1c6w zarz'tdza odbycie 
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nast«pnego Zebrania po llPtywie 15 min od pierwszego ustalonego tenninu w tym samym dniu , 
a jego rozstrzygni«cia Sit wazne bez wzgl«du na liczb« uprawnionych do glosowania 
mieszkaJ1coW bioritcych w nim udzial " 

- w § 38 : 
"1.Pierwsze posiedzenie nowo wybraJlego Zarzgdu zwoluje Przewodniczqcy w tenninie do 30 dni 

od daty wyboru 
2.W razie niemoznosci wykonania przez Przewodniczgcego czynnosci ,0 kt6rej mowa w ust. I 

spowodowanej przemijajitcymi okolicznosciami , pierwsze posiedzenie Zarzitdu zwoluje 
Zasl«pca 

3.Jezel i ani PrzewodnicZitcy, ani Zast«pca nie dopelni obowiitzku zwolania pierwszego 
posiedzenia Zarz'ldu , posiedzenie moze zwolac kazdy czlonek Zarzitdu 

4.W razie uporczywego uchylania si~ Przewodniczqcego od wykonywania swoich obowiqzkow 
zastosowaJlie majq przepisy § 39 " 

- w § 44 ust. 2 - obydwie Komisje poparly zapis wg wersji II 
"2.Fakt zlozenia sprawozdani a musi znalezc potwierdzenie w protokole z Ogolnego Zebrania 

MieszkaJ1c6w " 
za przyj~ciem w/w zapis6w glosowalo 13 radnyc" 
przeciw o 
wstrzymalo sif( od glosu o 
Proponowane zapisy przyj«to jednoglosnie 
Przewodniczqcy Rady poddal pod glosowanie : zatwierdzenie do konsultacji projektu uchwaly 

w sprawie : uchwalenia statutu Osiedla Oracze - sklad ZaJ·Zitdu Osiedla Oracze : 

Przewodniczqcy ,V-ce Przewodnicz'lcy i 5 czlonk6w Zarz'ldu 

za zatwierdzeniem do konsultacji glomwalo J3 radnycb 

przeciw 0 

wstrzymalo si~ od glosu 0 

W/w projekt zatwierdzono do konsultacji j ednoglosnie . 

W obradach Sesji nastit].1ita 10 min przerwa 

Po przerwie : 


Ad.IO - Podj~cie uchwal : 

11 Proj ekt uchwaty w sprawie : zatwierdzenia sprawozdania fina!1sowego za 2010 r. 

Rozpatrzenie sprawozdaJlia flll ansowego , sprawozdan ia z wykonania budzetu Gminy Toszek za 

20 10 r. wraz z informacjit 0 stanie mienia jednostki byto przedmiotem obrad Komisji Rewizyjnej 

oraz Komisji stalych Rady Miejskiej. 

Komisja Rewizyjna w tej sprawie opracowala opini« oraz wniosek dot. absolutorium. 

Komisja oswiaty i Komisja budzetowa nie wniosly uwag do przeanalizowanych sprawozdari. 

Przewodniczitcy Rady Miejskiej w Toszku PaJl Ireneusz Kokoszka odczytal uchwal~ 


Nr 4100f lIl170/20 11 z dnia 19 kwietnia 2011 r. III SkJadu Orzekaj'lcego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Katowicach w sprawie : opinii 0 przedlozonym przez Burmistrza Toszka 

sprawozdaniu z wykonania budzetu Gminy Toszek za rok 201 O.Opinia stanowi zalitcznik do 

protokolu. 

Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej odczytal opini~ Komisji w sprawie wykonania budzetu Gminy 

Toszek za rok 20 I 0 I zal. do protokolu I . 

Radni nie wniesli uwag , ani dodatkowych pytari w powyzszym temacie. 

Przewodniczitcy Rady odczytal uchwal« i poddal jit pod glosowanie : 

za podj~ciem glosowalo JJ radnych 

przeciw 0 

wstrzymalo sj~ od glosu 2 radnyc" 

Uchwala Nr X171120 II zostala podj«ta wi~kszosciit glosow i stanowi za1itcznik do protokolu. 
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2/ Projekt uchwa!y w sprawie : udzielenie Burmistrzo wi Toszka absolutorium z tytulu wykonania 
budZetu Gminy Toszek za rok 20 10 

Przewodnicz<\.cy Komisji Rewizyjnej Pan Herbert Kocur przedstawil wniosek Komisj i w sprawie 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Toszka za 20 ] 0 rok. Wniosek stanowi zalqcznik do 
protoko!u. 
V-ce Przewodnicz<\.cy Rady Miejskiej odczytal uchwal~ III Sk!adu Orzekaj<\.cego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Katowicach Nr 41 001JII1l14/20 II z dnia 20 czerwca 2011 r. w sprawie : 
zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Toszku .Uchwala stano wi za!<\.cznik 
do protokolu. 
Radni nie wnies!i uwag , ani dodatkowych pytar.. 
Przewodnicz<\.cy Rady odczytal uchwal« i poddal j<\. pod g!osowanie : 
za podjftciem glosowalo 11 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo si~ od glosu 2 radllycb 
Uchwa!a Nr Xl72/20 11 zostala podj ~ta wi«kszoSci<\. glos6w i stano wi za!<\.cznik do protokolu. 
3/ Projekt uchwa!y w sprawie : zmiany nazwy uli cy w Paczynie 
Projekt byl omawiany na posiedzeniach Komisji sta!ych Rady Miej skiej. 
Komisja oswiaty i Komisja budZetowa nie wniosly Llwag do w/w proj ektu. 
Przewodnicz<\.cy Rady odczyta! uchwa!« i poddal j<\. pod glosowanie : 
za podjftciem uch waly glosowalo 13 radllych 
przeciw 0 
wstrzymalo si~ od glosu 0 
Uchwa!a Nr X!73/2011 zostala podj «ta jednoglosnie i stanowi zal<\.cznik do protokolu. 
4/ Projekt uchwaly w sprawie : ustalenia oplat za swiadczenia w przedszkolu publicznym 

prowadzonym przez Gmin« Toszek 
Projekt by! omawiany na posiedzeniach Komisj i sta!ych Rady Miejskiej. 
Komisja oswi aty i Komisja budZetowa nie wniosly uwag do w/w projektu . 
Zgodnie z protoko!em przebiegu konsultacji : w okreslonym terminie r:ie wplyn<;,la zadna opinia 
dotycZ<\.ca w/w projektu. 
Dodatkowych pytar. radni nie wniesli . 
Przewodnicz<\.cy Rady odczytal uchwa!1' i poddal j<\. pod gloso wanie : 
za podjftciem uchwaly glosowalo 13 radllych 
przeciw 0 
wstrz)'malo si~ od glom 0 
Uchwala N r Xl74/20 11 zostala podjl'tajednoglosnie i stanowi z&i<\.cznik do protokolu. 
5/ Projekt uchwaly w sprawie : ustalenia odplatnosci za swiadczenia w oddziabch przedszkolnych 

przy szko!ach podstawowych prowadzonych przez Gminl' Toszek. 
Projekt by! omawiany na posiedzeniach Komisji stalyeh Rady Miej ski ej. 
Komisj a oswiaty i Komisja budzetowa nie wniosly uwag do w/w projektu. 
Zgodnie z protoko!em z prze biegu konsultacj i : w okreslonym terminie nie wplynl'la Zadna opinia 
dotyez<\.ea projektu. 
Radny Marcin Kwasniok zaproponowal, aby nie czytac calej tresei , gdyz radni szezeg610wo 
zapoznali si~ z projektem na posiedzeniaeh Komisji , a tresc jest zgodna z tresci<\. wczesniejszej 
uchwaly. 
Rada Miej ska w Toszku jednoglosnie poparla propozycje radnego Kwasnioka . 
Radni nie wniesli pylar. do przedmioto wego projektu uehwaly. 
Przewodnicz<\.cy Rady podda! uehwa!« pod glosowanie : 
za podjftciem glosowalo 13 radll)'ch 
przeciw 0 

http:Przewodnicz<\.cy
http:dotyez<\.ea
http:Przewodnicz<\.cy
http:dotycZ<\.ca
http:Przewodnicz<\.cy
http:Przewodnicz<\.cy
http:Przewodnicz<\.cy
http:Przewodnicz<\.cy
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wstrzymalo si~ od glOSIl 0 
Uchwa!a Nr Xl75/2011 zostala podj"ta jednoglosnie i stanowi zal'lcznik do protokolu. 
6/ Projekt uchwa!y w sprawie : nadania Statutu Zespolowi Obslugi Plac6wek Oswiatowych 

wToszku 
Projekt by! omawiany na posiedzeniach Komisji sta!ych Rady Miejskiej. 
Komisja oswiaty i Komisja budz.etowa nie wnios!y llwag do w/w projektu. 
Radny Tadeusz Inglot wni6s! 0 przesuni~cie g!osowania na nast"pn'l Sesj" .Z obecnych zapis6w w 
statucie nie wynikajednoznacznie co pozostaje w szkolach , a co przejmuje ZOPO.Projekt 
powinien bye jeszcze konsultowany pomi«dzy pracownikami ZOPO ,a pracownikami sekretariat6w 
w szkolach. 
Wniosek poddano pod glosowanie : 
za przykciem wniosku glosowalo 7 radnych 
przeciw 2 radnych 
wstrzymalo si~ od glOSll 4 radllYc/1 
W wyniku glosowania wi«kszosci'l glos6w ustalono , ze glosowania nad uchwal'l w sprawie 
nadania statutu Zespolowi Obslugi Plac6wek Oswiatowych odb"dzie si" na nast«pnej Sesji rady 
Miejskiej w Toszku. 
7/ Projekt uchwaly w sprawie : powolania Skarbnika Gminy Toszek. 
W wyniku przeprowadzonego konkursu - kandydatem na stanowisko Skarbnika Gminy zostal 
Pan Artur K.rawczyk. 
Obecny na Sesji Pan Krawczyk dokonal kr6tkiej prezentacji. 
Urodzony w Wie1uniu, mieszka w Bytomiu.Studia ukonczyl na Politechnice Sl'lskiej w Gliwicach 
na wydziale Metalurgii i Inzynieri i Materialowej ,ukonczone studia podyplomowe na Wyzszej 
Szkole Bankowosci i Finans6w w Katowicach , a takze studia doktoranckie na Katolickim 
Uniwersytecie Lubelskim .Pracowal mi"dzy innymi w Regionainej Izbie Obrachunkowej , Urz"dzie 
Miasta Piekary Sl'lskie , a ostatnio w Urz"dzie Miasta Ruda Sl<\.ska na stanowisku Skarbnika Miasta 
Prowadzi wyklady , ewiczenia i seminaria na trzech uczelniach wyzszych : Szkole Zarz'ldzania 
Uniwersytetu Sl'lskiego , Wydziale Organizacji i Zarz'ldzania Politechniki Sl'lskiej oraz Wyz.szej 
Szkole Bankowosci i Finans6w w Bielsku Bialej. 
W odpowiedzi na pytanie radnego Bartnickiego : czy dodatkowe zaj"cia nie b"d<\. kolidowa!y z 
tym , aby w pelni zaangazowae siy w prac~ w Urz~dzie - Pan Krawczyk wyjasni! , iz do tej pory 
dawal sobie rad~ , ponadto prowadzone zaj~cia na uczelniach to studia zaoczne - gl6wnym 
miejscem pracy bl'dzie Urz'ld w Toszku. 
Przewodnicz'lcy Rady odczyt.a! uchwall' i poddal j'l pod glosowan ie : 
za podkciem glosowalo 11 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo si~ oel glOSll 2 radnych 
Uchwala Nr Xl76/201 1 zostala podjyta wi"kszosci'l glosow i stano wi zal'lcznik do protokolu. 
8/ Projekt uchwa!y w sprawie : wydawania gminnej gazety samorz'ldowej pod nazw<\. " Po troszku 

o Toszku" 
Projekt zostal wniesiony na obrady Sesji. 
Burmistrz Toszka poinformowal , i.e w zwi<\.zku z problemami dotycz<\.cymi przej"cia Kuriera , 
stwierdzono , ze lepiej wydawae now<\. gazetl'.Nazwa gazety pozostaje do uzgodnienia. 
Radny Krzysztof Bartnicki zloz.yl wniosek 0 przesllni"cie terminu glosowania nad uchwal<\. , aby 
miee czas na zapoznanie sil' ze statlltem i wyborem nazwy gazely. 
Wniosek poddano pod glosowanie : 
za przyj,{ciem wllioskll glosowalo 6 radnych 
przeciw 6 radnych 
wstrzymal si~ od glOSll 1 radllY 
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Przeprowadzone glosowanie nie przynioslo wyniku. 
Radny Marcin Kwasniok dodal- brakuje nam gazety , byly uwagi do tresci i dystrybucji Kuriera, 

dlatego wskazanym jest przekazac projekt Komisjom, aby mogly wniesc swoje uwagi oraz 

uwzgl~dnic uwagi mieszkal1c6w. 

W obradach Sesji nastqpila 5 min przerwa. 

Po przerwie : 

Radny Bartnicki ponownie podkreslil , ze przed podj"ciem uchwaly nalezy przedyskutowac 

szczeg61nie zasady funkcjonowania gazety. 

Radny Janusz Konopka dodal , ze w § 4 pkt. 4 dotycz"cym skladu Rady Programowej brakuje 

przedstawiciela mlodziezy oraz mieszkal1c6w. 

W odpowiedzi na pytanie radnego Kwasnioka: czy jest mozliwosc wydania pr6bnego numeru 

gazety - Przewodnicz"cy Rady poinformowal , ze takiej mozliwosci nie rna. 

Wniosek radnego Bartnickiego poddano ponownemu glosowaniu : 

za przyj~ciem wlliosku glosowalo 5 ra.dnycfl 
przeciw 7 radnych 
wstrzymal si~ od glosll J radny 
W wyniku glosowaniu wniosek nie uzyskal akceptacji radnych. 

Przewodnicz"cy Rady odczytal uchwal" i poddal j" pod glosowanie : 

za podj~ciem uch waly glosowalo 7 radnyclz 

przeciw 4 radnych 

wstrzymalo si~ od glosll 2 radllych 

Uchwala Nr XJ77/201 1 zostala podj~ta wi"kszoSci"glos6w i stanowi zal"cznik do protokolu. 

91 Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 20 II 

Projekt dotyczy wprowadzenia zmian w zal"czniku nr 4 do uchwaly budzetowej w zwi"zku z 

podj~t" na poprzedniej Sesji uchwal" Nr IXJ59/2011 

Projekt byl omawiany na posiedzeniach Komisji stalych Rady Miejskiej. 

Komisje nie wniosly uwag do w/w projektu uchwaly. 

Przewodnicz'l.cy odczytal uchwal" i poddalj'l. pod glosowanie : 

za podNciem giosow(tlo /3 radllyclz 
przeciw 0 
wslrzymalo si~ od glosu 0 
Uchwala Nr XJ78/2011 zostala podj"tajednoglosnie i stanowi zal"cznik do protokolu. 

101Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 20 II 

Projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w na realizacj~ wydatk6w biez"cych na terenie Osiedla 

Oracze zgodnie z planem finansowym jednostki . 

Komisje stale Rady Miejskiej w Toszku po zapoznaniu si" z projektem na swoich posiedzeniach nie 

wniosly uwag do uchwaly. 

Przewodnicz"cy Rady odczytal uchwal<; i poddalj" pod glosowanie : 

za podj~ciem uch waly glosowalo 13 radnych 

przeciw 0 

wstrzymalo si~ od g losu 0 

Uchwala Nr XJ79/20I1 zostala podj <;tajednoglosnie i stanowi zal'l.cznik do protokolu. 

II I Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 

Projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w w wysokosci 1.343,50 zl I wyplata odszkodowania I na 

sfinansowanie ko szt6w naprawy alltobllsu. 

Komisje zapoznaly si« z projektem i nie wniosly lIwag do uchwaly. 

Przewodnicz"cy Rady odczytal uchwalt; i poddal h pod glosowanie : 

za podNciem llchwaly glosowalo J3 radnych 

przeciw 0 


http:Przewodnicz'l.cy
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wstrzymalo si~ od glosu 0 
Uchwala Nr Xl80/201 1 zostala podj~tajednoglosnie i stanowi zal'lcznik do protokolu. 
121 Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budZecie Gminy Toszek na rok 20 11 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w w wysokosci 16.000 zI na wyplat~ ekwiwalent6w 
czlonkom OSP za dzialania podczas akcji gasniczej pozaru na terenie Toszka. 
Komisje stale Rady Miejskiej nie wniosly uwag do w/w projektu. 
Przewodnicz'lcy Rady odczytal uchwal~ i poddal j'l pod glosowanie : 
za podj~ciem uchwaly glosowalo 13 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo si~ od glos1I 0 
Uchwala Nr Xl8 1/20 11 zostala pod.i ~ta.i ednoglosnie i stano wi za1'lcznik do protokolu. 

131 Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 20 11 

Projekt wniesiony na obrady Sesji i dotyczy przeznaczenia srodk6w w wysokosci 5.000 zl na 

pokrycie koszt6w wydawania lokalnej gazety. 

Poniewaz w/w srodki pochodzq z wyplyw6w z dywidendy radny Krzysztof Bartnicki zapytal : jak 

jest wysokos6 dywidendy ? 


Burmistrz poinformowal , ze na podstawie porozumienia splyn~ly z kapitalu zakladowego Sp6lki 

srodki w wysokosci 250.000 zl 

Radna Irena Klausa zapytala : czy koszt wydawania gazetki jest ten sam co do tej pory , czy ilmy ? 

Burmistrz poinformowal , ze koszt jest taki sam. 

Przewodnicz'lcy Rady odczytal uchwal~ i poddalj'l pod glosowanie : 

za podjt:ciem uclzwaly glosowalo 10 radllych 
przeciw 0 
wstrzymalo si~ od glom 3 radnych 
Uchwaia Nr Xl8 2/20 II zostala podj ~ta wi«kszosci'l glos6w i stanowi za1'lcznik do protokolu. 
141Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rak 2011 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w w wysokosci 1.120 zl I srodki pochodz'l z wynajmu 
swietlicy wiej skiej I na pokryc ie kosztow utrzymania swietlicy wiejskiej w Pniowie. 
Radni nie wnieSli uwag do w/w projektu . 
Przewodnicz'lcy Rady odczytal uchwal~ i poddal j'l pod glosowanie : 
za podj~ciem lIchwaly glosowalo 13 radnych 
przeciw 0 
IVstrzymalo si~ ocT glosll 0 
Uchwala Nr X /83/20 11 zostala podj ~ta jednoglosnie i stanowi za1'lcznik do protokolu. 
151Projekt uchwaly w sprawie: zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 

Projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w w wysokosci 2.668 zl na dofinansowanie projektu 

"Filmowy Toszek" dla Stowarzyszenia Edukacji R6wiesniczej. 

Komisje stale Rady Miej skiej poparly podj~cie uchwaly. 

Przewodnicz'lcy Rady odczytal uchwa!\, i poddal j'l pod glosowanie : 

za pocTj~ciem glosowalo 13 racTnych 

przeciw 0 

wstrzymalo si~ od glosu 0 

Uchwala Nr Xl84/20 II zostala podj\'ta jednoglosnie i stanowi zal'lcznik do protokolu. 

l SI Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 20 11 

Projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w w wysokosci 2.500 zl na pokrycie koszt6w przejazdu 

"Tibiarum Scholares" na warsztaty muzyki dawnej do Gorzowa Wielkopolskiego. 

Radni nie wniesli uwag do w/w projektu. 

Przewodnicz'lcy Rady odczytal uchwal~ i poddal j'l pod glosowanie : 
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za podjf/ciem Ilellwaly glosowalo 13 mdt/yell 
przeciw 0 
wstrzymalo sif/ od glos It 0 
Uchwala Nr X/S5 /2011 zostala podj~ta jednoglosnie i stanowi zal~cznik do protokolu . 
161 Proj ekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 20 11 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w w wysokoSci 3.000 zl na dofinansowanie zakupu drabin), 
pozamiczej dla OSP w Kotulinie. 
W odpo wiedzi na pytanie radnego Bartnickiego : sk~d takie wplywy z zaj«cia pasa drogowego 

i jaka jest ich wysokos6 ? - Burmistrz wyjasnit , ze srodki te pochodz~ z reali zacji budowy na 
Rynku , a ich wysokos6 na dzien dzisiejszy to ok.7.000 zl 
Radni nie wniesl i uwag do w/w projektu uchwaly. 
Przewodnicz~cy Rady odczytal uchwal~ i poddal jacpod glosowanie : 
za podjf/ciem llehwaly glosowalo 13 mdt/yeh 
przeciw 0 
wstrzymalo sif/ od glOSIl 0 
Uchwala N r X1S 6/2011 zostala podj ~ta jednoglosnie i stano wi zal~cznik do protokolu . 
171Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gmin)' Toszek na rok 2011 
Burmistrz poinformowal, ze projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w w wysokosci 33. 100 zl na 
realizacj~ wydatk6w w ramach proj ektu pn. "Pilkaj est okr'!gla , a bramki si\. dwie - powaJczymy 0 

projekt , nie poddamy si~" , kt6ry b~dzie ubiegal si« 0 dofinansowanie z Programu Rozwoju 
Obszar6w Wiej skich 2007-2013 , Dzialanie 413 .Srodki te b«d~przeznaczone m.in na ogrodzenie 
boiska w Ciochowicach. 
W odpowiedzi na pytanie radnego Bartnickiego czy te srodki b«dzie mozna juz wydawa6 ? -
Burmistrz potwierdzil mozliwosc wydawania tych srodk6w. 
Radni nie wnieSli uwag do w/w proj ektu uchwaly. 
Przewodnicz~cy Rady odczytal uchwal~ i poddal j ~ pod glosowanie : 
za podj~eiem glosowalo 13 mdt/yell 
przeeiw 0 
wstrzymalo sif/ od glosu 0 
Uchwala Nr X1S7/20 11 zostala podj «ta jednoglosnie i stanowi zalaccznik do protokolu . 
lSI Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w w wysokosci 15.000 zl na pokrycie koszt6w remontu 
pomieszczen lokalu socjalnego w Ligoci e Toszeckiej.Bunnistrz dodal , ze po wyroku si\.dowym 
zachodzi koniecznos6 zapewnienia lok alu , kt6ry najpierw trzeba wyremontowac. 
Radni nie wnies li uwag do w/w projektu. 
Przewodniczi\.cy Rady odczytal uchwal« i poddal j ~ pod glosowanie : 
t a podjf/ciem /lcll waly glosolValo 13 mdt/yell 
przeciw 0 
IVstrzymalo si~ od glosll 0 
Uchwala Nr X/SS/20 II zostala podj «ta jednoglosnie i stanowi zali\.cznik do protokolu. 
191 Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 20 II 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w w wysokosci 230 zl I dotacja z Wojew6dzkiego Fundllszu 
Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach I na dofinansowanie zadania pn. 
"Profil aktyka zdrowotna dzieci realizowana w trakcie wyj azdll sr6drocznego w rokll szkolnym 
2010/2011 " 

Radni nie wniesli uwag do w/w proj ektll. 

Przewodniczaccy Rady odczytal uchwal" i poddal j i\. pod glosowanie : 


http:Przewodniczi\.cy
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za podjt;ciem uch waly glosowalo 13 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo sit; od glosu 0 
Uchwala Nr Xl89/2011 zostala podj~tajednoglosnie i stanowi zalqcznik do protokolu . 

W obradach Sesji nastqpila 5 min przerwa 

Po przetwie : 


Ad.n 

Przewodnicz"cy Komisji Rewizyjnej Pan Herbert Kocur przedstawil wnioski Komisji po analizie 

sprawozdania z wykonania budzetu Gminy Toszek za rok 2010. 

Wnioski stanowi"zal"cznik do protoko hl. 

Radny Janusz Konopka odnosnie zapisu w pkt. 5 poinfonnowal , ze kiedys juz taka sytuacja byla 

dostawca artykul6w zywnosciowych do stol6wek byl jeden - ni es tety towar byl r6zny - szybko 

wr6cono do dokonywania indywidualnych zakup6w. 

Przewodniczqcy Rady poddal pod glosowanie : zatwierdzenia do realizacji wniosk6w Komisji 

Rewizyjnej : 

za zahvierdzeniem glosowalo 9 radnych 

przeciw 1 radny 

wstrzymalo sit; od gloS/l 3 radnych 

W wyniku glosowania wi<;kszosci" glos6w wnioski Komisj i Rewizyjnej po analizie sprawozdania z 

wykonania budzetu Gminy Toszek za rok 20 11 zostaly zatwierdzone do reali zacji . 


Ad.12 

Przewodnicz"cy Rady poddal pod glosowanie wniosek Komisji stalych Rady Miejskiej w sprawie 

zlecenia Komisj i Rewizyjnej kontroli prawidlowosci wykonania inwestycji pn. Budowa szatni 

dla Klubu Sportowego "Zamkowiec" : 

za przyjt;ciem wl1iosku glosowalo 13 radnych 

przeciw 0 

wstrzymalo sit; od glosu 0 

W wyniku glosowania Rada Miejska w Toszku jednoglosnie zlecila Komisj i Rewizyjnej 

przeprowadzenie kontroli prawid lowosci wykonania inwestycji pn. Budowa szatni dla Klubu 

Sportowego "Zamkowi ec" 


Ad.13 - Odpowiedzi na interpelacje i zapytania : 

B urmistrz Toszka udzielil odpowiedzi na interpelacje i zapytania : 

l .radnego Koniecznego - procedu ra dotycz"ca wyci~cia drzewa w Sarnowie jest w toku 

2.radnego Kuca : 


aI sytuacj a dotycz"ca zasloni t<cia lamp przez drzewa b~dzie sprawdzona 
bl uli ca G6mosl"ska b~dzie tak polatana jak drogi w Kotulinie wtedy , gdy bt<dzie to nasza droga, 

poniewaz jes t to droga powiatowa mozemy tylko pisac 
cl odnosnie wszystkich zapytail dotycz"cych pojemnik6w na smieei Burmistrz poinfonnowal , ze 

temat jest w centrum uwagi , jednakze realizacja moze nast<tPic wtedy gdy w nowym budzecie 
zostan" zabezpieczone srodki na ten eel 

d! kontenery do selektywncj zbi6rki odpad6w - dot. wszystkich zapyta6 - w tej sprawie toez" sit< 
rozmowy z REMONDIS-em Tamowskie G6ry na odbi6r tyeh odpad6w w fonn ie work6w. 
I ka:i.dy wlaSciciel nieruehomosci otrzyma takie worki do prowadzenia segregacji I. 
Na ul. Dworcowej kontenery sit ustawione • postawienie dodatkowych to duzy koszt 
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3.radnego lnglota : sprawy przej ,<cia prac przez zostaly uzgodnione z Dyrektorarni plac6wek 
oswiatowych i S1l w toku.Zmiana dotycz1lca zatrudnienia personelu obslugijest ostatni1lzmian1l 
w tej czteroletniej kadencji. 

4.radnego Cedzicha : 
- w sprawie : uszkodzonego mostku na drodze 94 zlozymy pismo 
- w zwii'\Zku z kolejn1l u·ansz1l srodk6w odcinek drogi 907 od przejazdu kolejowego w kierunku 

Boguszyc b,<dzie remontowany 
- sprawa przepustowosci potoku w Boguszycach jest w trakcie 

5.radnego KWaSnioka - wystqpimy do Zarz1ldu Drog Wojewodzkich 0 ustawienie znaku z 
oznakowaniem nazwy miejscowosci Pniow 

6.radnego Kokoszki : na napraw« dr6g powiatowych przyznano dodatkowe srodki - termin 
zakonczenia prac ulegl przesuni,<ciu - nowy termin do kOl1ca pazdziernika 

7.Pana Wr6blewskiego : 
- w sprawie ustawionego znaku ograniczenia pr«dkosci na drodze wojewodzkiej mozemy jedynie 

wystosowac pismo 
- pracownik Urz«du sprawdzi : czy wzmiankowane akacje znajduj i'pi« w pasie drogowym na 

naszym terenie 
- zlozone wnioski 0 pozyskanie srodkow pomocowych zostaly wymienione w sprawozdaniu 


z pracy . '1ostatnie nabory na pozyskanie srodkow unijnych W sprawie funduszy 

wyszehradzkich nie mo g,< udzielic odpowiedzi - na szkoleniu nikt nie byl 


- sprawa dot. zr6wnania bonifikat przy zakupie mieszkail komunalnych to sprawa do rozwaZenia 
przez Rad,< Miej sk1l 

- "Rok Lasu" - jest w tym roku , a nie w przyszlym.Imprezy organizuje nadlesniczy Marnok , 
mozna Z nich skorzystac 

- doplata do wymiany piec6w na ekologiczne - brak Programu wyklucza tak1lmozliwosc. 
Taka mozliwosc b,<dzie w przyszlosci. 

8.Pani Swi,<tek - w zwii'\Zku z nieobecnosci'l pracownika merytorycznego - w kwestii lokalu 
Burmistrz zapros il Pani1l Swi,<tek w dniujutrzejszym do Urz,<du w celu wyjasnienia 
przedstawionej sprawy 

9.Pana Kuczkowskiego : Burmistrz poinformowal ,ze Pani Gminska podobnie jak inne osoby 

pomagala przy wyborach.Jest wysokiej klasy specjalist1l i wcale nie bylo latwo pozyskac j1l do 

pracy w Urz«dzie Miej skim w Toszku.Przegrane wybory spowodowaly Pana rozgoryczenie. 


10.Soltysa Ciochowic : 

- Wojewodzki Inspektor ochrony Srodowiska przedluzyl termin usuni,<cia odpadow z 


GUMITEXU do 30 czerwca br 

- zagrozenie spowodowane nadmiern1l szybkosci1lna ulicach w Ciochowicach zostanie 


zgloszona Policj i 

II.Soltysa Pisarzowic : 


- w zwi1lzku z tym , ze niewykorzystane srodki z roku poprzedniego przechodz1l do nadwyzki 
budzetowej - Burmistrz poinformowal , ze w/w sprawa zostanie rozpatrzona wspolnie 
z Rad1l Miejsk1l 

- temat kontener6w m.in. na plastiki zostal juz przez Burmistrza om6wiony , jednakZe aby 
rozwi1lzac obecn1l sytuacj« - Burmistrz zaproponowal , aby cz,<sciej zglaszac wywozy 

12.Soltysa Plumiczki : 

- problem z zieleni1l zostal przyj,<ty do wiadomosci 

- likwidacj a pol'lczen - Burmistrz poinformowal , ze PKS-y to spolki , ktore musz1l przyniesc 


zysk.Do utrzymania pol1lczen Rada Miejska moze doplaca6 , ale jest to wysoki koszt ok. 
30 .000 zl 1m-c. Narazie nie mamy wplywu na zaistnial1l sytuacj1l , ale pracuj emy nad 
rozwii'\Zaniami np. udzial w konferencji z KZK GOP 
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13 .Soltysa Kotliszowic : oznakowanie miejscowosci - b~dziemy tym tematem si~ zajmowac 
14.Sottysa Kotulin : postawienie tablicy "Kotulin-Skaly" to kwestia do uzgodnienia 

Z-ca Bunnistrza w odpowiedzi na zapytania mieszkaitcow dot. pozyskania srodkow pomocowych 
poinformowala , ze po powodzi w 1997 r. s i~gn",la po srodki z Europejskiego Banku 
Inwestycyjnego na odtworzenie infiastruktury I przede wszyslkim drogowej I na wartose ok.2 mIn 
zl.Prawie kazdego roku pisalismy po srodki do Wojewodzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska 
i Gospodarki Wodnej na dzialalnosc podstawow<\.. W 2009 r. zlozylismy wnioski do PROW: 
- na odtworzenie potencjalu produkcji \esnej uszkodzonego w wyniku tr<\.by powietrznej w dniu 

15.08 .2008 r. na powierzchni 217 ha lasu - na kwot~ ok.6 min zl. 
- na odbudow~ drog uj«tych w planie urZ<\.dzenia lasu jako drogi poZarowe oraz odbudow", drog 

pozarowych nie uj",tych w planie urz<\.dzenia lasu , jak rowniez na odbudow« drog gminnych 
- Gminy Ujazd na ogoln<\. kwot", ponad 3 min zl. 

Jako jedyni w Polsce wyst<\.pilismy 0 srodki na odtworzenie potencjalu produkcji lesnej dla 

prywatnych wlascicieli las6w Oraz na odbudow", drog gminnych. 

Ponadto wyst<\.pilismy 0 srodki unijne na odbudow", zbiornikow paciorkowych w Lesnictwie 

Proboszczowice - na terenie Gminy Rudziniec i Gminy Toszek na kwot« ponad 2 min zl. 


Radny Rady Powiatu Pan Mariusz Poloczek w odpowiedzi na zapytanie soltys a Ciochowic 

dotycZ<\.ce remontu drogi do Boguszyc poinformowal , ze droga ta byla w wykazie drog do remontu. 

Zdaniem Dyrektora ZDP wyst<\.pila koniecznosc przebudowy obiektu mostowego .Koszt 

przebudowy w/w obiektu znacznie podrozyl koszt calej inwestycji , co spowodowalo nie uj",cie 

w planie drogi do remontu.Radny zobowiqzal si~ do pilotowania tematu i w przypadku zmian 

przekazania infonnacji.Ponadto zasugerowal rozwai:enie mozliwosci partycypacji gminy w 

kosztach remontu drogi i przebudowy mostu. 


Ad.14 
Radny Herbert Kocur w imieniu Towarzystwa Przyjaciol Ziemi Toszeckiej podzi",kowal za pomc 

w organizacji Swi",ta Muzyki. 


Radny Krystian Cedzich zapytal : na jakim etapie jest spor pomi~dzy GS-em , a Gmin<\. w sprawie 

przej~cia budynku przy ul. Strzeleckiej .Zwrocil si", rowniez 0 rozwi<\.Z3llie problemu dzialek 

zaj«tych pod drogi I korzystaj<\. wszyscy , podatki placi wlasciciel I 


Radny KrzysztofBartnicki zapytal : czy skoro przyznano srodki na wydawanie gazetki to w 

budzecie Centrum Kultury , kt6re do lej pory wydawalo Kuriera pozostaly wolne srodki w 

wysokosci 5.000 zl ?Ponadto podkreslil , ze na dzisiejsze obrady Sesji wniesiono 11 projekt6w, 

ktore nie byly omawiane przez Komisje - w tej sprawie powinno si« przyj<\.c pewne zasady. 

Radny Eugeniusz Kuc poinformowal 0 mozliwosci uzyskania 45% doplaty do instalacji 

kolektorow slonecznych. 


Soltys PluZniczki Pan Jan Kotowski zapytal : dlaczego soltysi nie uczestniczyli w tworzeniu swoich 

statutow? 

Przewodnicz<\.cy Rady poinformowal , ze statuty po dzisiejszym zatwierdzeniu b~d<\. poddane 

konsultacjom. Soltysi oraz mieszkancy mog<\. nanosic propozycje zmian . 


Pan Kuczkowski sprostowal , ze kandydowal , jako kandydat niezalezny .Przegral wybory z Panem 

Kobiemikiem , ktoremu po wygranej pogratulowal .Podkreslil , ze nie przychodzi na Sesj« z 

pretensjami , ale rna prawo przedstawic swoje uwagi . 


http:Przewodnicz<\.cy
http:dotycZ<\.ce
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Pan Wroblewski podkreslil , ze popiera udzial spolecze11stwa w redagowaniu gazety, gdyz obawia 
si" , ii informacje b"d'l. cZ<jStkowe .Sam tytul wskazuje , ze nie wszystko b"dzie ujawnione. 
Ponadto dodal , i.e kolor godla wisZ'tcego na sali nie rna koloru czerwonego, drzwi wejsciowe 
skrzypi'l. , a automat nalezaloby posmarowac. 

Burmistrz Toszka zaapelowal 0 glosowanie na Plac Zabaw , ktory proponuje si<; umieSci6 na 
ul. Krasinskiego - w konkursie Nivei - glosowac mozna do paidziernika br. 

Po wyczerpaniu porz'l.dku obrad Przewodnicz'l.cy Rady Miejskiej w Toszku Pan Ireneusz Kokoszka 
podzi<;kowal zebranym za udzial i zakOl1czyl obrady Sesji 0 godz. 20.45 

. .' I I fi'''/~i;;;:kln' S;'~·Jo.~~ 
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